

# ROISERV 榮万家

榮萬家生活服務股份有限公司

(證券代號：2146)

- (1) CHA GE F CHIEF FI A CIA FFICE
- (2) CHA GE FI DE E DE -E EC I E DI EC
- A D (3) E E FA AL GE E AL EE I GA D
- CHA GE F C E E D

(1) CHA GE F CHIEF FI A CIA FFICE

C F

B D  
C G  
王志衛先生

E

A

C F D G

隆小康先生

河北經貿大學  
南開大學

限公司

江蘇徐州項目

安徽蚌埠項目

司  
盛產業園

榮盛康旅投資有限公司

榮盛房地產發展股份有

榮盛興城投資有限公  
榮

(2) CHA GE FI DE E DE -E EC I E DI EC R

R I -E D

蕭志雄先生

A C

C

A I -E D

許少宏

R

在 2015 年 12 月 31 日，本集團的流動資產總額為 11.2 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 12.1 億元減少 7.5%。本集團的流動負債總額為 11.5 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 11.8 億元減少 2.5%。本集團的流動資產總額較流動負債總額增加 0.7 億元，較 2014 年 12 月 31 日增加 0.3 億元。本集團的流動資產總額較流動負債總額增加 0.7 億元，較 2014 年 12 月 31 日增加 0.3 億元。

國信證券

(香港)有限公司

鉅派香港投資有限公司

香港佳兆業科技金融集團

本集團的流動資產總額為 11.2 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 12.1 億元減少 7.5%。本集團的流動負債總額為 11.5 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 11.8 億元減少 2.5%。

本集團的流動資產總額為 11.2 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 12.1 億元減少 7.5%。本集團的流動負債總額為 11.5 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 11.8 億元減少 2.5%。本集團的流動資產總額較流動負債總額增加 0.7 億元，較 2014 年 12 月 31 日增加 0.3 億元。

本集團的流動資產總額為 11.2 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 12.1 億元減少 7.5%。本集團的流動負債總額為 11.5 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 11.8 億元減少 2.5%。本集團的流動資產總額較流動負債總額增加 0.7 億元，較 2014 年 12 月 31 日增加 0.3 億元。

本集團的流動資產總額為 11.2 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 12.1 億元減少 7.5%。本集團的流動負債總額為 11.5 億元，較 2014 年 12 月 31 日的 11.8 億元減少 2.5%。本集團的流動資產總額較流動負債總額增加 0.7 億元，較 2014 年 12 月 31 日增加 0.3 億元。

(3) FEDERAL AGRICULTURAL MEASURES  
CREDIT

The first part of the bill provides for the establishment of a National Agricultural Credit Corporation, which shall be organized and operated as a Federal corporation, with a capital of \$500,000,000.

The bill provides for the appointment of a Board of Directors, which shall consist of 12 members, 6 of whom shall be appointed by the President and 6 by the Senate. The bill also provides for the appointment of a President and a Vice President, both of whom shall be appointed by the President and confirmed by the Senate.

The bill provides for the establishment of a National Agricultural Credit Fund, which shall be organized and operated as a Federal corporation, with a capital of \$500,000,000. The bill also provides for the establishment of a National Agricultural Credit Insurance Corporation, which shall be organized and operated as a Federal corporation, with a capital of \$500,000,000. The bill provides for the appointment of a Board of Directors, which shall consist of 12 members, 6 of whom shall be appointed by the President and 6 by the Senate. The bill also provides for the appointment of a President and a Vice President, both of whom shall be appointed by the President and confirmed by the Senate.

REBECCA C. J.  
G. J.

Page 1 of 1

1

The second part of the bill provides for the establishment of a National Agricultural Credit Insurance Corporation, which shall be organized and operated as a Federal corporation, with a capital of \$500,000,000. The bill also provides for the establishment of a National Agricultural Credit Fund, which shall be organized and operated as a Federal corporation, with a capital of \$500,000,000. The bill provides for the appointment of a Board of Directors, which shall consist of 12 members, 6 of whom shall be appointed by the President and 6 by the Senate. The bill also provides for the appointment of a President and a Vice President, both of whom shall be appointed by the President and confirmed by the Senate.